
  

Jsem studentkou 3. ročníku 

bakalářského oboru chemie  

a v dalších letech budu pokračovat 

navazujícím magisterským studiem. 

Ráda bych se aktivněji zapojila do 

dění na naší fakultě a mezioborové 

diskuse, kde bych zastupovala 

názory svých nebiologických 

kolegů, jak z řad studentů, tak i 

vyučujících. Domnívám se, že byť 

jsou naše obory na PřF JU 

zastoupeny minoritně, jejich rozvoj 

a úroveň je pro fakultu, která chce 

být moderním a komplexním 

centrem vzdělání, velice důležitý. 

I am a third-year chemistry student, 

and I am going to continue in master 

studies at our faculty. I would like to 

participate in faculty events, 

interdisciplinary discussions, where 

I would represent the opinions of 

non-biological colleagues, from our 

students and teachers. I believe that 

even though our fields of study are 

represented in the minority at the 

Faculty of Science, their 

development and level is very 

important for the faculty, which 

wants to be a modern and 

comprehensive center of education. 

Klára Švihovcová 


